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Kære Marcus Vesterager 
  
Tak for dit spørgsmål den 17. juni 2020 til teknik‐ og miljøborgmester Ninna Hedeager Olsen, hvor du spørger om 
følgende: Forvaltningen bedes oplyse status på tilsynet for udeservering efter det nye administrationsgrundlag på 
baggrund af COVID 19. Jeg svarer, da spørgsmålet vedrører mit ansvarsområde i forvaltningen. 
  
Forvaltningen følger en praksis om at føre risikobaserede tilsyn. Det vil sige, at vi prioriterer tilsynsindsatsen på de 
områder, hvor risikoen for borgerne, trafikafviklingen og fremkommeligheden mv. er størst, og hvor det vurderes at 
have størst effekt i forhold til indsatsen. På nuværende tidspunkt gennemføres tilsynsindsatsen af vores erfarne 
tilsynsfolk på udeserveringsområdet og suppleres af forvaltningens støjvagter ‐ sidstnævnte sker typisk i 
weekenderne, hvor der er mange gæster på byens restauranter og serveringssteder. 
  
Derudover har vi netop afsluttet rekrutteringsprocessen, så der pr. 1. juli 2020 er ansat to midlertidige medarbejdere i 
tre måneder, til ekstra tilsyn med bl.a. COVID 19 særtilladelserne til udeservering. På grund af rekrutteringsreglerne i 
kommunen er dette den hurtigste mulighed vi har for at sikre nye hænder til opgaven. 
  
Med venlig hilsen  
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